
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
De eerste gangmakers bijeenkomst 10 mei    
Op 10 mei om 19.30 uur was de eerste gangmaker ‘Amerhorst. Er waren 
ruim 20 mensen aanwezig; geïnteresseerde buurtbewoners en mensen die 
belangstelling hebben om hier te komen wonen en mee willen denken. Een 
mooie mix. Verder was Habion, Amaris en de gemeente vertegenwoordigd.   
 
In de fase van de kader stellende notitie hadden we een representatieve 
werkgroep. Voor de uitwerkingsfase is breed geworven om ook andere 
belangstellenden erbij te betrekken. Het doel van de gangmaker is om de 
‘gang erin te houden’. Iedere 8 weken bespreken we de stand van zaken 
m.b.t. het plan Amerhorst, de planning en kunnen we de diepte ingaan op 
een specifiek thema.  
 
Planning volgende gangmakers : 12 juli, 6 september en 1 november om 
19.30 uur in de Amerhorst. Noteer deze alvast in uw agenda.  
 
Alle aanwezigen gaven op een formulier aan welke thema’s zij belangrijk 
vinden. Dit koppelen we op de volgende gangmaker terug.  
 

Het proces  
Danny de Vries, Projectmanager van Habion, geeft aan dat de gemeenteraad de kader stellende notitie heeft 
goedgekeurd. De kaders liggen nu vast. We werken nu naar een uitwerkingsvoorstel voor de gemeenteraad. Dit is 
niet een document dat ter visie wordt gelegd. Er kan wel worden ingesproken bij de behandeling in de 
gemeenteraad. In de volgende gangmakers behandelen we iedere keer een onderwerp dat in dit 
uitwerkingsvoorstel moet worden meegenomen. Deze keer over de inrichting van de openbare ruimte.  
 

Stand van zaken planvorming 
Nicole Geertsma, architect bij SVP, licht de plannen uitgebreid toe. Op de 
website 2022-Artist-Impressies-Amerhorst-.pdf kunt u dit allemaal goed 
bekijken. Het aantal woningen, gebouw A en B, de visie op zorg en ook alle 
onderzoeken die zijn gedaan m.b.t. de inkijk, bezonning en ligging staan 
hierop vermeld.  
Een belangrijke vraag van aanwezigen; wordt er nog iets aan de balkons 
gedaan? Het antwoord hierop is ja. De balkons zoals nu ingetekend, gaan 
veranderen. De architect is hiermee bezig en zal dit de volgende keer 
terugkoppelen.  
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Eerste schetsen inrichting buitenruimte  
Jeroen Hei, tuin- en Landschapsarchitect van Haver Droeze, toonde de 
eerste schetsen van de inrichting van de buitenruimte.  
Het plan gaat uit van een sfeer die aansluit op de sfeer van het bos. Ook 
beplantingssoorten die in het bos voorkomen kunnen een plek krijgen in de 
tuin van Amerhorst. Dit geeft de meeste kans op uitwisseling van vogels, 
vlinders en insecten. Tevens sluit het aan op de visie die de gemeentelijk 
stedenbouwkundige heeft geuit in een eerder overleg. De inrichting van de 
tuin rondom is informeel met natuurlijke vormen. Ook dit moet de sfeer van 
bosrijke tuin versterken.  
 
Bewoners merken op dat zij het belang van inheemse planten willen 
onderstrepen. Jeroen geeft aan hier rekening mee te houden.  
 

De beplanting wordt aangevuld met soorten die 
daarbij veel sier- en belevingswaarden 
meebrengen. Op diverse plekken gebeurt iets 
interessants, zoals een waterspuwertje, een 
pergola met geurende klimmers en opgetilde 
beplantingsvakken op het ontmoetingsplein.  

Bewoners merken op dat het water geen kletterend geluid moet maken.  
De parkeerstraat wordt gezien als voetgangersgebied waarbij de auto te 
gast is. De ‘rijbaan’ bestaat zodoende uit 2 loopstroken met een smalle 
rijstrook ertussen.     De loopstroken refereren qua materiaal aan een 
voetpad. Deze indeling heeft zich bewezen als prima oplossing om de 
wandelaar de ruimte te geven en voor automobilisten stapvoets te rijden.  
 
De parkeervakken kunnen met een vergroend middenvak worden 
uitgevoerd ofwel voorzien worden van een halfopen bestrating. Dit sluit 
goed aan bij de Gemeentelijke Richtlijn klimaatbestendige bouw (2020) 
waarbij wordt aangegeven zoveel mogelijk hemelwater te laten infiltreren.  
 
Op het verzoek wie mee wil denken met de tuin gaven 2 aanwezigen aan dat zij graag bij de uitwerking betrokken 
worden. De architect neemt hen hierin mee. Een aparte sessie organiseren was niet nodig.  
 

 
 

 
Vervolgafpraak  
Het volgende overleg staat gepland op 12 juli 19.30 uur in de Amerhorst.  
 


